
Dagordning
Styrelsemöte Fjärdhundra sportklubb
Datum: 2020-05-09
Plats: TEAMS
Tid: 18:00

§1. Mötets öppnande
 Närvarande

o Johan Engvall
o Josefine Hedlund (standin för Monica Engqvist)
o Markus Hedlund
o Fredrik Grunte
o Therese Andersson
o Anna Sager
o Martin Lindbom

§2. Godkännande av dagordning
Dagordningen Godkändes

§3. Godkännande av föregående protokoll
Föregående protokoll gicks igenom och godkändes

§4. Ekonomi
April månad +51 308,96kr
Summa kassa och bank 768 633,24kr

§5. Ordförande har ordet
 Klubben har fått ett bidrag från RF som inte känns igen. Martin kollar upp vad det är för bidrag.
 Det har varit en insamling till klubben för att täcka självrisken från vinterns inbrott. Man har fått 

ihop tillräckligt så att klubben slapp den utgiften.
 Martin har frågat innebandyherrarna om dom vill ta hand om ett lag i sommar. Han väntar svar.
 Klubben har fått 2st nya låsbara kioskluckor installerade på Mellevi av kommunen.

§6. Rapport från sektionerna
 Fotboll 

o Jens har haft ett möte med alla ledare.
o Gräsklippningen har kommit igång.
o Fotbollsskolan krockar med simskolan som sker på samma datum.

 Handboll
o Handbollen har slutat för säsongen.

 Innebandyn



Dagordning
o Man ska anmäla lag innan den 28 maj för seriespel
o Man önskar en fast tid för knattelaget istället för att få strötider.

 Skidor/Rink/Friskvård/Barngymnastik
o Elis vill starta upp en barngympa för födda 13-14 till hösten. Styrelsen godkände detta.

 Festkommittén
o Man ska ta ett nytt beslut angående midsommarkubben efter den 17 maj då man 

inväntar nytt beslut från regeringen angående Corona.

§7. Föranmälda/Pågående frågor/Punkter
 Föranmälda:

o FSK har aktiverat en googleadress och en dropbox för att ha som lagringsyta till 
föreningens dokument

o Stipendiet till skolelev Fj100-skolan diskuterades.  
o Regina ska kolla upp detaljer för idrottsfritis i höst samt gå-handboll innan bidrag söks.
o Klubben funderar på att söka sommarlovsbidrag för fotboll 6-12 år. Detta skulle i så fall 

vara en fortsättning till fotbollsskolan. Man ska se efter om det kan finnas en 
myndighetsperson/vuxen till varje tillfälle.

o Sommarlovsbidrag för innebandy och hinderbana kommer att skickas in.
o Sommarlovsbidrag, MB-måndag, (med akt. föreningen) kommer att skickas in.
o Aktivitetsbidrag, Boule-intro, (med PRO-förening) kommer att skickas in.

 Pågående
o XL-hjälpen
o Rinken mötet med kommunen
o Megaprojekt FSK-Arvsfonden (törs vi)?
o Infoblad fotbollsskola mm?

§8. Övriga frågor
Inga övriga frågor.

§9. Nästa möte
Datum: 13/6
Tid: 18:00
Plats: TEAMS

§10. Mötets avslutande


